
Conceptverslag stuurgroep sneltesten en innovatie van 19 mei 2021

Woensdag 19 mei 2021 van 9:00 - 10:00 uur

Aanwezig: (vooraitter). IESNERECHNNNN ws, ccc etaris), Ba{spoor 2), (VWS), (IG&H), (1G),

IEEE (01), (RIVM), (Dienst Testen), (GGD-

GHOR)

Afwezig: BEA,

1. Opening en mededelingen
- De leden stellen de agenda vast

2. Verslag en acties van de vergaderingen van 12 mei 2021.

- De leden stellen het verslag vast.

- [BEE de vraag welke speekseltest we precies gaan onderzoeken is nu het meest urgent. Dit

bespreken we op korte termijn. Ook RIVM hierbij betrekken? EE3 h VM is

terughoudend, want zij zijn ook betrokken bij het ontheffingstraject. : belangrijk om

hier op korte termijn een knoop over door te hakken (actie).
= Inspecteurs zijn maandag op de songfestival-locatie geweest. We hebben geen

grote risico’s gezien. Bij twijfel wordt doorgestuurd naar een antigeentest. Ook daar best

vaak een onbepaalde uitslag. Breathomix bekijkt wat de oorzaak is (omgeving,

desinfectiemateriaal, etc) JEEZ) vraagt of er bij het songfestival sprake is van een

monitoring van de negatieven, want hier is nog weinig data over [FYgeeft aan dat er een

5% verificatie plaatsvindt.

3. Validatie

-  Vanuit de WG validatie nu bezig met de opzet van de nieuwe studies en de getallen van de

looptijden van de lopende validatie. Binnenkort wordt data verwacht. Morgenochtend

overleg gepland over keuze van de speekseltest.

4, Opschaling
- Update LAMP: De uitrolplanning is met één week verschoven. De uitrol sluit zo beter aan

op aanbesteding van de exploitatie. Overeenkomst met Lovelands is getekend dus locaties

kunnen worden gebouwd met drie labs erachter. Vraag was of er nog additionele LAMP-

treinen beschikbaar zijn. Dit is niet het geval. Vanuit de implementatiegroep zijn 3 dingen
ondernomen: de TNO-trein gaat naar spoor 2a, andere sensitieve methoden worden

onderzocht om het gat aan te vullen, daarnaast wordt ook gekeken of er een switch

mogelijk is tussen locaties tussen spoor 1 spoor 2 (doordeweeks spoor 1, in het weekend

spoor 2). Bl geet aan in gesprek tee zijn over overdracht of beschikbaar stellen voor

locaties voor spoor 2b. Heeft dit invioed op wat Lovelands moet bouwen? EES: in de

initiéle plannen is uitgegaan van 12 extra XL locaties en een aanname voor medegebruik

GGD-capaciteit. Dit is dus verdisconteerd in de aantallen.BE de wens tot gedeeld

gebruik kan van beide kanten komen. Voor spoor 1 ook interessantin het geval van een

onverwachte piekvraag. BES: optie om deel van de week voor ene spoor en deel van de

week voor andere spoor maakt het complexer. in de aanbesteding worden ook

LAMP-essays meegenomen. We hebben nog geen aantallen vanuit spoor 2a om eventueel

mee te nemen in de aanbesteding.BED: als het goed is zijn via[JEEEZY ook aantallen

bekend. Waar nodig schakelen EE enBEES met elkaar. In de codrdinatiegroep wordt een

check gedaan. wat gaan we in de overige XL locaties doen met hoogsensitieve
methoden? Nieuwe methoden die nog gevalideerd moeten worden zijn niet haalbaar. Hoe

kunnen we dit op een betrouwbare manier invullen? Hier is duidelijkheid over nodig. Hier is

voor nodig: 1) hoe zit het met de 2° vier XL-locaties? En hoe zit het met de vier XL-locaties

daarna plus capaciteit die we overnemen van GGD. Hoe vullen we daar het hoogsensitieve
deel in? Willen we daar LAMP gebruiken of iets anders? BEd: laatste bericht is dat

en [JEREZ aan het kijken zijn wat daar gebruikt kan worden. We moeten daar naar andere

constructies toe en daar wordt een voorstel voor gemaakt.[EEE zorgt datXES hier ook bij
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aangehaakt worden. EEE: wie is hier in de lead? we kunnen hier vanuit WG

opschaling naar kijken. Maar logischer dat het vanuit codrdinatieteam spoor 2 komt. Daar

kunnen ze de totale behoefte en inzet overzien. : codrdinatieteam is meest geéigende

plek. en [JEEZ zijn daaraan toeleverend. spreekt vanmiddag met|EfEEen
zal hierover dan expliciet aandacht aan geven en koppelt dit terug (actie).

5.1.2e

5.1.2i Procespositie Staat

voordelen gezien t.0.v. midturbinaat van het mondspoelen. Midturbinaat heeft al voordelen

maar die voordelen kunnen vergroot worden met mondspoelen.
- Positief advies vanuit de werkgroep over mondspoelen. Daarna implementatieplan

opstellen waarbij we kijken naar afspraken metlabs en inkoopaspecten meenemen.

w BE is er al een assessment gemaakt van de kosten? Logistiek maak ik me zorgen, want

sabbelwat wordt nu niet gebruikt. Inzet kost geld. Wegen de kosten op tegen de baten?

Hoe lang gaan we door nog met testen?BER: nu worden nog 10k-15k kinderen per dag

getest. Inzet van mondspoelen is afhankelijk van enthousiasme GGD-en, en ten tweede

het aantal labs dat dit wil gaan doen. Dit zijn de vervolgstappen. de verwachting dat

kinderen langer getest worden heeft te maken met het feit dat kinderen niet gevaccineerd
worden en het zal dan ook bij kinderen blijven circuleren. Tenzij de vaccinatie van

volwassenen de circulatie belemmerd. BEE: gedragsunit heeft navraag gedaan naar

testbereidheid bij kinderen. Wellicht dat daar op korte termijn data over beschikbaar is.

BEE deze data is er vrijdag. De testbereidheid bij kinderen lijkt toegenomen. dit is

bij ons bekend.

- De stuurgroep leidt het voorstel met positief advies door naar de LCT (besluit).

5. Opdracht en samenstelling Werkgroep zelftesten voor toegang
- geeft een korte toelichting.
- [EF vraag of er aanvullingen zijn op de opdracht. BE: dit goedkeuren kan ook een

precedent scheppen. Wat is dan de volgende stap? De wenselijkheid/precedentwerking

duidelijk opnemen in de opdracht.
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[BER vraagtof er reacties zijn op de samenstelling. [FfEBkijkt wie er vanuit RIVM aansluit.

Bij het deskundigenpanel waren veel juristen betrokken, is dat hier ook nuttig? EEA:
hier gaan we mee aan de slag.

BE: ook mensen die zich specialiseren op ICT-toepassingen. In de begeleidingscommissie

digitale ondersteuning zitten diverse hoogleraren die zich hiermee bezighouden. Die kijken

naar technische en juridische aspecten. JES: geeft namen van de commissieleden door.

- De werkgroepopdracht wordt doorgeleid naar het LCT (besluit)

6. Rondvraag
- [BEES ontheffingsprocedure zelftesten wordt gesloten. Tot 28 mei de tijd, daarna

sluiting.
verbruik zelftesten op scholen is lager dan verwacht, daardoor stagneert de levering.
vult aan dat gesprekken over hoe om te gaan met overschotten lopen met OCW,


